

生理學研究所博士班

115 學年度

最低修業年限	二年
應修學分數	18 學分(逕修讀博士學位 30 學分)
應修(應選)課程及符合畢業資格之修課相關規定	1. 必修科目： 本國學生： 生理學(6 學分)、實驗生理學(2 學分)、生理學實驗教學實習(0 學分，資格考前須修滿 2 學期)、生理醫學研究概論(2 學分)、學術研究倫理教育課程(0 學分)、性別平等教育線上課程(0 學分)、專題討論(8 學分/4 學期)。 國際學生： 基礎生理學(英文/4 學分)、當代生理學研究(英文/2 學分)、學術研究倫理教育課程(0 學分)、性別平等教育線上課程(0 學分)、專題討論(8 學分/4 學期)。 2. 其他： - 選課、加退選課與學分抵免悉依本校學則及相關規定辦理。 - 本所新生若曾於校內外之大學或研究所已修習相等學分之必修課程(生理學實驗教學實習、生理醫學研究概論及專題討論除外)，其在原單位所修畢且通過之學分，須經本所審查是否可以抵免學分，抵免學分以不超過 12 學分為限。 - 如有未盡事宜，悉依本所研究生修業規章及本校招生簡章說明辦理。
備註	

Department & Institute of Physiology Ph.D. Program

Academic Year 115

Mini. Term of Study	Two years
Minimum Credits	18 credits
Minimum Credits for Direct-Entrance Ph.D.	30 credits
Curriculum and Regulations	Required courses: Domestic students: Physiology (6 credits), Experimental Physiology (2 credits), Teaching Practice on Physiological Lab (0 credits, 2 semesters of programs must be completed before the qualification exam), Research Principle in Physiology & Medicine (2 credits), Academic Research Ethics (0 credits), Gender Equity Education Online Course (0 credits), Seminar (8 credits / 4 semesters). International students: Fundamental Physiology (Taught in English / 4 credits), Contemporary Physiological Research (Taught in English / 2 credits), Academic Research Ethics (0 credits), Gender Equity Education Online Course (0 credits), Special Topic Discussion (8 credits / 4 semesters). Others: • Course selection, drop, and enrollment shall be handled in accordance with school academic rules and related regulations. • If new students have taken equivalent credits of required courses (excluding Teaching Practice on Physiological Lab, Research Principle in Physiology & Medicine, and Seminar) at universities or graduate schools on or off campus , the credits completed and passed at their previous institutions will be reviewed by the Institute for credit transfer . The credit transfer limit is 12 credits. • Any matters not covered here shall be handled in accordance with the graduate study regulations of our institute and the admission brochure of our school.
Remarks	